
Från polisen 2015-12-11

Hej.
Först vill jag delge er en notering om att antalet inbrott via stege ökat i villor.
Anledningen tros vara att gärningsmännen gör detta för att undgå larmade sektioner.
(Det är vanligast att man larmar nedervåningen när man installerar larm.)

Detta föranleder ett par tips:

      -Om ni har larmat endast nedervåning: Överväg med komplement på övervåning med
förslagsvis någon extra IR-detektor.

-Förvara inte er stege lättillgängligt ute!
Om ni inte har möjlighet att låsa in den i förråd eller garage, så rekommenderas
låsning med kätting i fast föremål.
Eftersom även andra grannars stegar används, så är det bra med en dialog angående detta
grannar sinsemellan.

Räddningstjänsten har bett mig att skicka information, som finns i den bifogade filen.

Avslutningsvis önskar jag och mina kollegor på polisstationen i Jakobsberg sköna stundande helger!

Med vänlig hälsning

Björn Svensson
              Polisinspektör

Lokalpolisområde
          Järfälla/Upplands-Bro


